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Mooi man, fijne aanzet voor een dergelijke hersenoefening!

Vanzelfsprekend de binnensport en waar ik ook meteen aan denk is de drieslag die het sociale hart vormt van de verenigingssport:

veld(/baan)-kleedkamer-kantine. Deze — voor verenigingen
— heilige drie-eenheid leunt nu nog maar op één poot...

Dan associeer ik natuurlijk ook meteen de aerosolen, maar cok een alternatief sociaal leven op en rond de vereniging wanneer de

kantine nieut of beperkt bruikbaar is.

Groeten,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5] 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Van:EBE3 EB IEEJEEM @ominvws.nl>
Verzonden: maandag 8 maart 2021 20:51

Onderwerp: Pro actief Corona beleid

Goedenavond,

Afgelopen 1,5 week heb ik onze acties mbt 8 maart/ 23 maart en alle dagen daar tussen in een beetje kunnen volgen.

En hoe wel dit heel veel brandjes zijn die geblust moeten worden denk ik dat we ons ook al moeten voorbereiden op komend

najaar.

Daarmee bedoel ik:

- Laten we er vanuit gaan dat vaccinatie helpt en we in de zomer uiteindelijk weer helemaal alles open kunnen gooien (
inclusief publiek, dus nog een stap verder dan vorig jaar)

- Laten we de signalen dat er corona nooit meer helemaal weg gaat en er misschien een variant komt waar de huidige (en

nieuwe) vaccins niet direct tegen helpen.
- Dan moeten we ons de vraag stellen: waar zitten onze (de sector) zwakte punten, dus wat zijn de onderdelen van de sector

die dicht gaan zodra er een nieuwe dreiging aan de horizon opdoemt.
= lk denk dan vooral aan de binnensport, en dan in het bijzonder daar waar de ventilatie slecht is.

Misschien moeten we daarom eens gaan bedenken wat we in de komende maanden kunnen doen om een beter verhaal te hebben

/ onze sector weerbaarder te maken tegen de “gevaren van sluiting omdat het onveilig is”.

Een schot voor de boeg: op basis van het aerosolen onderzoek van afgelopen week (wat weinig deed omdat het niet direct een

relatie met corona legt) zou ik zeggen. Laten we de sector stimuleren om de innovaties die nu in fase 2 zitten van de corona call (bv

stoplicht mbt luchtkwaliteit) zo snel mogelijk breed te implementeren.

Maar misschien is dat ook wel helemaal niet nodig.

Ik denk wel dat het goed is dat we los van de huidige hectiek eens een vliucht naar voren pakken (maar misschien hebben jullie dat

allang gedaan).



1246439

Tot morgen!

Groeten,
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